
Високи представник Инцко: Парламент треба да ради у пуном
капацитету

Високи представник Валентин Инцко састао се данас у Сарајеву са руководством Заступничког дома и
Дома народа Парламента Федерације БиХ.

“Већ  неколико  мјесеци  рад  оба  дома  Парламента  Федерације  БиХ  је  онемогућен  због  непостојања
консензуса у погледу одређених законодавних питања и ја сам данас позвао руководство Парламента да
појачају напоре и ријеше спорове који постоје о одређеним питањима, те да се побрину да евентуална
будућа  неслагања  не  блокирају  Парламент  у  рјешавању  бројних  озбиљних  и  већ  дуго  неријешених
законодавних изазова”, рекао је високи представник. “Моја порука је кратка: Парламент треба да почне
функционисати у свом пуном капацитету.  Позивам политичке лидере у ФБиХ да деблокирају рад ове
институције”.

Он је додао да ће ситуација у ФБиХ бити једна од тема о којима ће се разговарати на предстојећем
састанку Управног одбора Савјета за провођење мира наредне седмице.
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